
Årsberetning Friluftsrådet kreds Nord Fyn 

 

Der har i det forgangne år ikke været så mange sager der har omhandlet jagten på fyn og derfor nok ikke så 

meget der har relevans for dette forum. 

Men jeg kan da kort fortælle at jeg har haft et par indsigelser, som er blevet fulgt, i forbindelse med 

ordlyden af Friliftrådets kommentering omkring Elmelunden og hvordan dette område fremadrettet skal 

forvaltes. Bla. ville kreds Nord sætte spørgsmålstegn ved hvorfor så stort et område skulle udlægges som 

stille område når begrundelsen var jagt, hvilket jeg fik ændret til anden brug hvilket nok ikke skurer så 

meget i ørerne på andre brugere. 

 

Så har jeg været en stor del af de ny etablerede kløverstier i nyborg, med udvælgelse af ruter og beskrivelse 

til nogle af de punkter hvor der bliver sat info standere op, det har hovedsageligt været omkring de 

forskellige dyr som kendetegner ruten eller den enkelte lokalitet. 

 

Så har jeg givet et høringssvar omkring fredning af Juelsberg gods gamle have, som nogen af jer måske ved 

er blevet forespurgt fredet af godsejeren via naturfredningsforeningen og har affødt en protest fra hans 

søn 

Ellers så blander jeg mig jo i debatterne og sagerne på mødet hvor jeg mener vi kan have en interesse rent 

jagtmæssigt at blive hørt, men det meste af det arbejde der foregår i de 5 kommuner der tegner 

nordkredsen er ikke særlig jagtrelateret. 

 

Det var ordene fra mig. 

Claus Lykke 
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